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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2015/16:1132 Avhoppen från lärarprogrammet

Universitetskanslersämbetet (UKÄ) har i en aktuell rapport (publicerad den 19 
april 2016) analyserat genomströmningen på lärarutbildningar. Analysen visar 
dessvärre att många studenter hoppar av sina studier. 

Sedan år 2011 är det allt fler som väljer att studera till lärare. Det är glädjande, 
men det viktiga är hur många som sedan fullföljer och slutför sin utbildning. 
När det gäller ämneslärarutbildningen till exempel bedömer UKÄ att av två 
nybörjarstudenter blir en examinerad. Detta är naturligtvis djupt oroväckande, 
inte minst i en tid då den prognosticerade lärarbristen är alarmerande.

 

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga statsrådet Helene Hellmark 
Knutsson vilka åtgärder statsrådet avser att vidta för att fler studenter ska 
slutföra sina studier på lärarprogrammet.
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